
 

 

1(29) 

KOMMUNFULLMÄKTIGE  PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum: 2024-04-
24  

 

Ordförandes signatur  Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande 

     
 

Plats och tid Naverlönnsalen, onsdagen den 24 april 2024 kl 19:00-20:20 
Beslutande Ledamöter 

Se närvarolista på sida 2 

 Tjänstgörande ersättare 

Se närvarolista på sida 3 

Övriga närvarande Se närvarolista på sida 3 

Justerare Peter Jansson och Andreas Johansson 

Justeringens plats och datum Digital signering, 2024-04-26 
 
Underskrifter 
 Sekreterare 

 
Protokollet signeras digitalt, ses sista sidan i protokollet 

Paragrafer §§ 21-32 
 Pernilla Hedetoft  

 Ordförande 
 
Protokollet signeras digitalt, ses sista sidan i protokollet 

 

 Lars Nordberg  

 Justerare 
 
Protokollet signeras digitalt, ses sista sidan i protokollet 

 

 Peter Jansson (M)                             Andreas Johansson (S)  
 
 Anslagsbevis 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Organ Kommunfullmäktige 

Sammanträdesdatum 2024-04-24 

Anslaget sätts upp 2024-04-29 Anslaget till och med 2024-05-21 

Förvaringsplats för protokollet Kommunhuset, kanslienheten 
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Närvarolista 
Beslutande  

Ledamöter 

Lars Nordberg (M), Ordförande 
Linda Allansson Wester (M) 
Erik Stoy (M) 
Dan Nilsson (M) 
James Perlman (M) 
Anna Netterheim (M) 
Ulf Lennerling (M) 
Ewa Dahl (M) 
Sara Ripa (C) 
Ingegerd Eriksson (C) 
Kristoffer Linné (L) 
Björn Wennerlund (KD) 
Sofie Danielsson (KD) 
Ambjörn Hardenstedt (S) 
Hellen Boij-Ljungdell (S), 2:e vice ordförande 
Leif Göthed (S) 
Lise-Lott Gsaxner (S) 
Torbjörn Sköld (S) 
Heléne Hardenstedt (S) 
Göran Malmberg (S) 
Ewa Bohlin (S) 
Andreas Johansson (S) 
Ann-Charlotte Ziegenfeldt (S) 
Per-Ola Valastig (MP) 
Peter Frost Jensen (SD) 
Ronny Johnsson (SD) 
Steen Salling (SD) 
Magnus Lilja (SD) 
Caroline Gullstrand (SD) 
Monalisa Flamander (SD) 
Mats Carlsson (SD) 
Tobias Ström (SD) 
Tommy Rosenberg (SD) 
Morgan Pedersen (-) 
Birgitta Delring (BP) 
Jonathan Wetterström (BP) 
Mats Bentmar (ÄS) 
Peter Henriksson (ÄS) 
Diana Makeia (ÄS) 
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Tjänstgörande ersättare 

Peter Jansson (M) för Hans Järvestam (M), 1:e vice ordförande 
Jan Holmerup (M) för Per Mattsson (M) 
Anne Jönsson (M) för Ewa Lennerling (M) 
Monica Lindberg Persson (SD) för Anders Nilsson (SD) 
Dan Andersson (SD) för Nathalia Canales (SD) 

Ersättare 

Yvonne Aulin (M) 
Per Belander (C) 
Geir Hansen (S) 
Sara Ulvinius (S) 
Sandra Kremer (SD) 
Mats Nilsson (SD) 
Carin Falck (BP) 
 

Övriga närvarande  
Johan Lundgren, Kommundirektör 
Pernilla Hedetoft, Kommunjurist 
Malin Josefsson, Verksamhetssekreterare 
Oscar Andersson, IT-tekniker 
Jan-Erik Eriksson, Kommunrevisionens ordförande 
 

 

SD Sverigedemokraterna L Liberalerna 
M Moderaterna MP Miljöpartiet 
S Socialdemokraterna ÄS Älska Svedala 
BP Barapartiet KD Kristdemokraterna 
C Centern V Vänsterpartiet 
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Ärendelista 
§ 21 

Årsredovisning 2023 Svedala kommun ............................................................... 5 
§ 22 

Pensionsförvaltning årsrapport 2023 för Svedala kommun ................................. 7 
§ 23 

Svedala kommuns tomtkö, förslag om avskaffande av tomtkö ............................ 8 
§ 24 

Motion om att lära skolans elever att simma är en del av skolans 
uppdrag............................................................................................................. 10 

§ 25 
Svar på motion om Svedala kommuns bygder i balans ..................................... 13 

§ 26 
Svar på motion om att få till stånd en övergång från 
pendlarparkeringen söder om stationen till stationens perrong .......................... 16 

§ 27 
Svar på motion om att Svedalahem/Svedab ska inköpa fastigheter i 
Bara från PEAB/Volito ....................................................................................... 18 

§ 28 
Svar på motion om tillbyggnad av kommunhuset .............................................. 20 

§ 29 
Redovisning av ej avgjorda motioner ................................................................ 22 

§ 30 
Rapportering av ej verkställda beslut för kvartal 4, 2023, enligt LSS 
§§ 28 f-g och SoL kap. 16 § 6 f ......................................................................... 24 

§ 31 
Valärende ......................................................................................................... 26 

§ 32 
Meddelande och skrivelser ............................................................................... 29 
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§ 21  

Årsredovisning 2023 Svedala kommun 
Dnr 2024-000047  

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

 

att godkänna årsredovisningen för 2023, samt 
 

att bevilja ansvarsfrihet för styrelse, nämnder och beredningar samt enskilda 
ledamöter i dessa organ. 
     

Sammanfattning av ärendet 
Årsredovisningen sammanfattar kommunens verksamhet och ekonomiska 
redovisning. Nämnderna har behandlat sina årsredovisningar.       
Svedala kommun redovisar tillsammans med kommunens helägda bolag ett 
positivt resultat om 90,7 mnkr, en ökning med 11,9 mnkr jämfört med bokslutet 
2022. Det högre resultatet förklaras främst av att kommunens resultat i större 
utsträckning påverkats positivt av högre skatteintäkter och intäkter från 
finansiella poster. Däremot har Svedala kommunhus koncerns resultat 
halverats jämfört med föregående år.  

Kommunens resultat blev 135,7 mnkr, vilket är 87,1 mnkr högre än föregående 
år och 130,7 mnkr bättre än budget. Det positiva resultatet beror främst på en 
beslutad värdeöverföring på 65 mnkr från Svedala kommunhus AB till 
kommunen och en högre tillväxt i skatter och statsbidrag jämfört med 
budgeterat. 
Sammanställningen av de 15 kommunövergripande målen vid bokslutet 2023 
visar på god progressionstakt. Nio mål bedöms vara uppnådda, tre bedöms 
delvis uppnådda och tre bedöms som inte uppnådda vid årets slut 2023. 
Avstämningen avser mot den progressionstakt som är fastställd av 
kommunfullmäktige i budget 2023. 
Bedömningen av Svedala kommuns finansiella mål är att samtliga mål är 
uppfyllda 2023. Dock uppnåddes endast ett av fem finansiella mål hos bolagen.  
Kommunstyrelsens arbetsutskott och kommunstyrelsen har berett ärendet och 
föreslår kommunfullmäktige besluta i enlighet med ovanstående. 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde inledde kommunrevisionens ordförande 
Jan-Erik Eriksson ärendet. 
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Handlingar i ärendet 
Revisionsberättelse för år 2023. 
Revisorernas redogörelse för år 2023. 

Granskningsrapport av bokslut och årsredovisning per 2023-12-31. 
Protokollsutdrag kommunstyrelsen, 2024-04-08, § 34. 

Protokollsutdrag kommunstyrelsens arbetsutskott, 2024-03-20, § 28.  

Årsredovisning 2023 Svedala kommun. 
Tjänsteskrivelse av ekonomi- och utvecklingschef, daterad 2024-03-21.  

Protokollsutdrag Kultur- och fritid, 2024-02-07, § 3. 
Årsredovisning 2023 Kultur- och fritidsnämnd. 

Protokollsutdrag Teknisk nämnd, 2024-02-20, § 7 

Årsredovisning 2023 Tekniska nämnden 
Protokollsutdrag Utbildningsnämnden, 2024-02-26, § 1  

Årsredovisning 2023, Utbildningsnämnden 

Protokollsutdrag Bygg-och miljönämnden, 2024-02-22, § 12  
Årsredovisning 2023 Bygg och miljönämnden 

Protokollsutdrag Kommunstyrelsen, 2024-023-11, § 19 
Årsredovisning 2023 Kommunstyrelsen       

Protokollsutdrag Socialnämnden, 2024-02-29, § 1 

Årsredovisning 2023 Socialnämnden 

 
     

 
     

Beslut skickas till 
 
Samtliga nämnder 

Ekonomi- och utvecklingschef 
Kommunrevisionen 
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§ 22  

Pensionsförvaltning årsrapport 2023 för Svedala 
kommun 
Dnr 2023-000069  

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

att ha tagit del av informationen. 
     

Sammanfattning av ärendet 
Årsrapport Pensions förvaltning 2023, som beskriver sammanfattande 
kommentarer kring: utfall kapitalförvaltning, allokering, avkastning och nyckeltal 
förvaltning, bidragsanalys, resultat för svenska och globala aktier, räntor samt 
Vad kan vi vänta av 2024. 
Kommunstyrelsens arbetsutskott och kommunstyrelsen har berett ärendet och 
föreslår kommunfullmäktige besluta enligt ovanstående. 

Handlingar i ärendet 
Årsrapport Pensions förvaltning 2023, Agenta. 

Protokoll från kommunstyrelsens arbetsutskott, 2024-02-28, § 21. 

Protokollsutdrag kommunstyrelsen, 2024-03-11, § 30. 
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§ 23  

Svedala kommuns tomtkö, förslag om 
avskaffande av tomtkö 
Dnr 2023-000339  

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
att avskaffa Svedala kommuns tomtkö och i fortsättningen sälja fribyggartomter 
via auktoriserad mäklare,  
att ge Strategisk planeringsenhet i uppdrag att innan tomtkön stängs förmedla 
18 fribyggartomter till tomtkön inom Bara Backar, samt 

att ge Strategisk planeringsenhet i uppdrag att innan tomtkön stängs fördela de 
tomter inom de projekt som redan är aviserade på kommunens hemsida via 
tomtkön. 

 
     

Sammanfattning av ärendet 
Svedalas kommunala tomtkö föreslås avskaffas. Antalet tomter till tomtkön har 
under de senaste åren varit begränsat och tiden mellan olika tomtsläpp har ofta 
varit lång och för de köande oberäknelig. Ett avskaffande av tomtkön innebär 
inte att kommunen ska sluta att ta fram fribyggartomter. I stället bör de 
fribyggartomter som skapas säljas via en auktoriserad mäklare med en bredare 
och mer aktiv försäljningsprocess. En sådan hantering bedöms leda till en mer 
rättvis hantering där det också säkerställes att kommunen får ett 
marknadsmässigt pris på försäljningen. Innan tomtkön stängs föreslås tomter 
inom de projekt som redan är aviserade på kommunens hemsida (Nygårds 
dammar och Bara Backar) fördelas via tomtkön. 
Kommunstyrelsens plan- och exploateringsutskott och kommunstyrelsen har 
berett ärendet  och föreslår kommunfullmäktige besluta enligt ovanstående. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse daterad 2024-02-16. 

Protokollsutdrag kommunstyrelsen, 2024-03-11, § 26. 
Karta över fribyggartomter inom Bara backar. 

Protokoll från plan- och exploateringsutskott, 2024-02-29, § 7. 
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Beslut skickas till 
Strategisk planeringsenhet 
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§ 24  

Motion om att lära skolans elever att simma är en 
del av skolans uppdrag  
Dnr 2023-000282  

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
att avslå motionen i enlighet med yttrande från Utbildningsnämnden samt 
Kultur- och fritidsnämnden. 

 

Reservationer 
 Mats Bentmar (ÄS) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande, se 
bilaga 1.   

Sammanfattning av ärendet 
Kultur- och fritidsnämnden beslutade 2024-02-07 att föreslå att motionen avslås 
med hänvisning till de skäl som redovisas i tjänsteskrivelsen. 
Utbildningsnämnden beslutade 2024-02-26 att föreslå att motionen avslås med 
hänvisning till de skäl som redovisas i tjänsteskrivelsen. 

Mats Bentmar, Älska Svedala, har lämnat en motion om det är ett kommunalt 
uppdrag att se till att grundskolans elever lär sig simma. Älska Svedala yrkar att 
simskolan flyttas från kultur- och fritidsnämnden till utbildningsnämnden, samt 
att den där också ska ingå i sommarskolan.  
Utbildningsnämndens och kultur och fritidsnämndens yttrande:  

Simskola är en frivillig verksamhet för kommunen att bedriva och frivilligt för 
barn att delta i. Simskola syftar till ökad simkunnighet och ska ses främjande ur 
ett folkhälsoperspektiv och ökad vattenvana samt främjande av trygg 
vattenvana. Svedala kommun erbjuder simskola i egen regi under sommaren, 
då kommunen har tillgång till uppvärmda anläggningar under denna period. 

Simning genomförs idag inom ramen för ämnet idrott och hälsa och regleras i 
förordning. Ämnet är obligatoriskt för alla elever i den obligatoriska grundskolan 
och den anpassade grundskolan. Simning genomförs i årskurs 1-9 över hela 
läsåret, huvudsakligen i anläggningar i annan kommun samt under slutet av 
vårterminen och början av höstterminen i kommunens egna anläggningar. 
Simning i obligatoriska skolan är kostnadsfri. Det är inte obligatoriskt med 
simning i förskoleklass. Det finns möjlighet för förskoleklassens barn att 
bekanta sig med vatten och bli ”vattenvana” som en del av undervisningen på 
skolorna. 
Kultur- och fritidsnämndens och utbildningsnämndens inställning är att 
nuvarande organisation med en frivillig simskola är en god och välfungerande 
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verksamhet som förstärker möjlighet till simning, vattenvana samt till 
hälsofrämjande aktiviteter för barn.  
Vid genomförande av förslaget begränsas möjligheten till simskola för de barn 
som inte omfattas av obligatorisk skola där Svedala kommun står som 
huvudman. I Svedala kommuns skolor deltar 3521 elever i årskurs F-9 
(förskoleklass-årskurs 9). De 218 elever som är bosatta i kommunen men går 
hos fristående huvudman eller i annan kommun omfattas inte av förslaget och 
mister därmed möjlighet till simskola i Svedala kommun. 

Lovskola regleras i skollagen. Att bedriva simskola inom ramen för frivilliga 
lovskolan når endast de fåtal elever i årkurs 8 och 9 som saknar betyg i ämnet 
idrott och hälsa och som väljer att delta i lovskola. 

Det åvilar alla huvudmän, kommunala som fristående, att följa gällande läroplan 
och kursplaner för simundervisning. 
Utökning av timplan för ämnet idrott och hälsa motsvarar minskning för något 
annat ämne samt en ökad kostnad i form av elevtransporter med buss och hyra 
av anläggning. Resultat i idrott och hälsa är generellt goda och det är därför inte 
aktuellt att prioritera utökning, då andra ämnen kräver mer undervisning. 
Förslaget medför organisatoriska förändringar då tillgång till egna anläggningar 
är begränsad och medför en ökad kostnad för inhyrda platser i andra 
anläggningar. 
Förslaget påverkar arbetstidsavtal för legitimerad lärare att omfatta 
sommarskola i större omfattning än vad som gäller idag. Förändring av 
arbetstidsavtal medför högre kostnad. 
Kommunstyrelsens arbetsutskott och kommunstyrelsen har berett ärendet och 
föreslår kommunfullmäktige besluta enligt ovanstående 

 

Handlingar i ärendet 
Protokollsutdrag kommunstyrelsen, 2024-04-08, § 43. 
Protokollsutdrag kommunstyrelsens arbetsutskott, 2024-03-20, § 40. 
Protokollsutdrag Kultur- och fritid 2024-02-07 § 5 svar på motion om att lära 
skolans elever simma är en del av skolans uppdrag. 

Protokollsutdrag Utbildningsnämnden 2024-02-26 § 7 svar på motion om att 
lära skolans elever att simma. 
Tjänsteskrivelse Utbildningsnämndens svar på motionen. 

Tjänsteskrivelse Kultur- och fritidsnämndens svar på motionen. 
Motionen. 

 

Yrkanden 
Birgitta Delring (BP) yrkar, med instämmande av Magnus Lilja (SD), Ambjörn 
Hardenstedt (S) och Erik Stoy (M) yrkar bifall till liggande förslag om att avslå 
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motionen i enlighet med yttrande från Utbildningsnämnden och Kultur- och 
fritidsnämnden. 
Peter Henriksson (ÄS), Per-Ola Valastig (MP) yrkar avslag till liggande förslag 
om att avslå densamma. 

. 

Beslutsgång 
 Ordförande konstaterar att det finns två förslag till beslut, dels liggande förslag, 
dels Peter Henrikssons (ÄS) med fleras avslagsyrkande om att avslå motionen.  
Ordförande ställer förslagen mot varandra och finner att kommunfullmäktige 
beslutar i enlighet med förslag till beslut, 

Votering begärs och genomförs. 
Voteringsproposition: Den som vill bifalla liggande förslag till beslut röstar JA, 
den som vill bifalla Peter Henrikssons (ÄS) med fleras yrkande om avslag röstar 
NEJ. 
Med 40 ja-röster och 4 nej-röster finner ordförande att kommunfullmäktige 
beslutar i enlighet med liggande förslag. Omröstningsresultatet framgår av 
bilaga till detta protokoll. 
   

Beslut skickas till 
 

Kultur- och fritidsnämnden 

Utbildningsnämnden 
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§ 25  

Svar på motion om Svedala kommuns bygder i 
balans 
Dnr 2016-000476  

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar  

att avslå motionen i enlighet med yttrande från strategisk planering. 
     

 
     

Sammanfattning av ärendet 
Ambjörn Hardenstedt, Socialdemokraterna, Jörgen Persson, Vänsterpartiet och 
Johanna Ersborg, Miljöpartiet har lämnat in en motion om Svedala kommuns 
bygder i balans. Motionärerna yrkar i huvudsak att kommunen i ett 
bygdeprogram ska ta fram ett arbetssätt som skapar balans i nyttjandet av 
resurser mellan bygderna och tätorterna i kommunen, att det vid framtagandet 
av bygdeprogrammet ska tas fram mål om rättvisa satsningar mellan 
kommunens tätorter och övriga samhällen och bygder samt att arbetssättet 
inom bygdeprogrammet ska implementeras i kommunens samtliga 
verksamheter. 

 

Yttrande 

De flesta av kommunens invånare bor i tätorterna och det är även här den 
största utvecklingen planeras. Det är dock även av stor vikt att utveckla 
kommunens byar och värden i det omgivande landskapet. Sedan motionen 
inkom har kommunen tagit fram en ny översiktsplan, Översiktsplan 2018, där 
frågor om landsbygdsutveckling behandlas på en övergripande nivå. Under 
framtagandet av översiktsplanen fördes dialog och synpunkter inkom från bland 
annat byalag, föreningar samt invånare. En översiktsplan ger övergripande 
vägledning inför fortsatt planering och utveckling. Varje mandatperiod beslutas 
om kommunövergripande mål som bryts ner i olika aktiviteter och åtgärder som 
kopplas till budget för genomförande. För 2023-2026 är målområdena: 
* Service och bemötande  

* Attraktiv näringslivskommun 
* Attraktiv arbetsgivare  

* Ett hållbart Svedala. 
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Sedan motionen inkom har kommunen även utvecklat möjligheten till 
medborgardialog genom Idé Svedala. Här kan kommuninvånare eller besökare 
lämna förslag till förtroendevalda om hur kommunens verksamhet och service 
kan utvecklas och förbättras.  
Kommunstyrelsen har nyligen lämnat ett uppdrag att ta fram en ny 
kommunövergripande översiktsplan och under framtagandeprocessen av 
denna kommer det ges nya möjligheter till dialog och synpunkter.   
  

Kommunstyrelsens arbetsutskott och kommunstyrelsen har berett ärendet och 
föreslår kommunfullmäktige besluta enligt ovanstående 

Handlingar i ärendet 
Protokollsutdrag kommunstyrelsen, 2024-04-08, § 42. 
Protokollsutdrag kommunstyrelsens arbetsutskott, 2024-03-20, § 39. 

Tjänsteskrivelse/svar på motion av samhällsstrateg, daterad 2024-02-29. 

Motion om Svedala kommuns bygder i balans, inkommen 2016-12-12.   
Protokollsutdrag kommunfullmäktige, 2016-12-14, § 171. 

Tjänsteskrivelse av stabschef, daterad 2016-12-13. 

Yrkanden 
Ambjörn Hardenstedt (S), Per-Ola Valastig (MP) och Peter Henriksson (ÄS) 
yrkar avslag till liggande förslag om att avslå motionen. 

Magnus Lilja (SD) och Erik Stoy (M) yrkar bifall till liggande förslag. 

Beslutsgång 
 Ordförande konstaterar att det finns två förslag till beslut, dels liggande förslag, 
dels Ambjörn Hardenstedts (S) med fleras avslagsyrkande om att avslå 
motionen.  
Ordförande ställer förslagen mot varandra och finner att kommunfullmäktige 
beslutar i enlighet med förslag till beslut. 

Votering begärs och genomförs. 
Voteringsproposition: Den som vill bifalla liggande förslag till beslut röstar JA, 
den som vill bifalla Ambjörn Hardenstedts (S) med fleras yrkande om avslag 
röstar NEJ. 
Med 30 ja-röster och 14 nej-röster finner ordförande att kommunfullmäktige 
beslutar i enlighet med liggande förslag. Omröstningsresultatet framgår av 
bilaga till detta protokoll.    
    

Beslut skickas till 
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KOMMUNFULLMÄKTIGE  PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum: 2024-04-24  

 

Ordförandes signatur  Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande 

     
 

Samhällsstrateg 

Socialdemokraterna, Vänsterpartiet och Miljöpartiet 
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KOMMUNFULLMÄKTIGE  PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum: 2024-04-24  

 

Ordförandes signatur  Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande 

     
 

§ 26  

Svar på motion om att få till stånd en övergång 
från pendlarparkeringen söder om stationen till 
stationens perrong 
Dnr 2017-000297  

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 

att motionen är besvarad.  
 

Ombyggnaden av stationen med nya plattformar och planskild korsning håller 
på att byggas. Utbyggnaden av pendlarparkering med mera planeras slutföras 
under 2025 

 
        

     

Sammanfattning av ärendet 
Socialdemokraterna och Vänsterpartiet har i en motion om att få till stånd en 
övergång från pendlarparkeringen söder om stationen till stationens perrong 
yrkat: 

att man verkar för att snarast få till en anslutning t.ex med bommar på befintlig 
perrong för att kunna nå och använda pendlarparkeringen söder om perrongen. 
att pendlarparkeringen görs i ordning när anslutningen genomförs. 

 
Ombyggnaden av stationen med nya plattformar och planskild korsning håller 
på att byggas. Utbyggnaden av pendlarparkering med mera planeras slutföras 
under 2025. 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott och kommunstyrelsen har berett ärendet och 
föreslår kommunfullmäktige besluta enligt ovan.  

   

Handlingar i ärendet 
Motion om att få till stånd en övergång från pendlarparkeringen söder om 
stationen till stationens perrong 



 

 

17(29) 

KOMMUNFULLMÄKTIGE  PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum: 2024-04-24  
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Svar på motion av trafikingenjör, daterad 2024-02-07 

Protokolls utdrag kommunstyrelsens arbetsutskott 2024-02-28, § 24 
Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2024-03-11, § 27 

   

 
     

 
     

Beslut skickas till 
 

Trafikingenjör 
Socialdemokraterna  

Vänsterpartiet 
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KOMMUNFULLMÄKTIGE  PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum: 2024-04-24  

 

Ordförandes signatur  Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande 

     
 

§ 27  

Svar på motion om att Svedalahem/Svedab ska 
inköpa fastigheter i Bara från PEAB/Volito 
Dnr 2017-000403  

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
att avslå motionen med anledning av att den pågående centrumutvecklingen är 
i linje med kommunens övergripande intentioner för Bara centrum.. 

 
     

Sammanfattning av ärendet 
För närvarande är det inte känt att problematik som kan härledas till bristande 
rådighet i området förekommer. Samarbetet med de parter som är aktiva i Bara 
centrum idag fungerar tillfredsställande och kommunen anser att den pågående 
centrumutvecklingen i Bara är i linje med kommunens övergripande intentioner. 
Kuben är en allaktivitetsbyggnad som kommunen hyr i ett långsiktigt hyresavtal 
(2035). Fastigheten har sedan motionens sammanställande bytt ägare. Därmed 
upphörde kommunens förköpsrätt. Den nya fastighetsägaren är Brinova 
fastigheter AB. Hyresförhållande med fastighetsägaren är välfungerande och 
som hyresgäst har vi stor möjlighet att påverka hur lokalerna ska fungera. 

Centrumfastigheten med tillhörande parkering är nu till stor del utvecklad.  
Bibliotek och trygghetsboende är två samhällsfunktioner som kommunen och 
nyttjare upplever som välfungerande.  
De ännu ej bebyggda tomterna som ingår i exploateringsområdet Bara Centrum 
utvecklas i nära dialog mellan kommun och aktuell fastighetsägare. Planerna är 
i linje med kommunens övergripande intentioner. 
I arbetet med samhällsplanering och samhällsutveckling är kommunen alltid en 
aktiv part i arbetet tillsammans med aktuell fastighetsutvecklare. I detta arbete 
förs en ständig och närvarande dialog som dessutom kompletteras med 
kontakter i samband med formella kravmoment som detaljplans- och 
bygglovsärenden. 
Kommunstyrelsens arbetsutskott och kommunstyrelsen har berett ärendet och 
föreslår kommunfullmäktige besluta enligt ovanstående. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse av lokalförsörjningschef, daterad 2024-02-08. 

Motion till kommunfullmäktige Svedala, daterad 2017-12-11, Barapartiet. 
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KOMMUNFULLMÄKTIGE  PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum: 2024-04-24  

 

Ordförandes signatur  Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande 

     
 

Protokoll från kommunstyrelsens arbetsutskott, 2024-02-28, § 25. 

Protokollsutdrag kommunfullmäktige, 2017-12-14, § 175. 
Protokollsutdrag kommunstyrelsen, 2024-03-11, § 28. 

Yrkanden 
Erik Stoy (M) och Ambjörn Hardenstedt (S) yrkar bifall till liggande förslag om 
att motionen ska avslås. 

. 

Beslutsgång 
 Ordförande konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är liggande 
förslag, vilket kommunfullmäktige bifaller   

Beslut skickas till 
 

Lokalförsörjningschef 
 



 

 

20(29) 

KOMMUNFULLMÄKTIGE  PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum: 2024-04-24  

 

Ordförandes signatur  Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande 

     
 

§ 28  

Svar på motion om tillbyggnad av kommunhuset 
Dnr 2019-000152  

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

att denna motion är besvarad genom beslutet om att påbörja en om- och 
utbyggnad av kommunhuset med en kompletterande byggnad. Arbetet med 
framtagande av ett lokalprogram för denna byggnad pågår. 

 
     

Sammanfattning av ärendet 
Ambjörn Hardenstedt och Björn Jönsson, Socialdemokraterna, har lämnat in en 
motion om tillbyggnad av kommunhuset. Motionärerna föreslår att det behöver 
tas ett helhetsgrepp för att tillskapa fler arbetsplatser, mötesrum och 
personalutrymmen vilka behövs för att kommunen ska vara en attraktiv 
arbetsgivare med god arbetsmiljö.    
Motionärerna yrkar att kommunhuset ska byggas till genom att den nu öppna 
delen av kommunhuset byggs ihop med övriga delar av kommunhuset, med 
syfte att ge möjlighet för nya arbetsplatser och bättre personalutrymmen.   
I och med beslutet, dnr: 2020-000399 ärende om Arbetet med att tillskapa en 
större samlingslokal i Svedala tätort, att ge förvaltningen i uppdrag att påbörja 
planeringen för en kompletterande byggnad till kommunhuset pågår det ett 
arbete med framtagande av lokalprogram för denna byggnad samt framtagande 
av alternativ kring hur denna byggnad ska dockas an till befintligt kommunhus. 
Dessa alternativ och lokalprogram kommer presenteras under 2024. 

Med anledning av ovan rekommenderar kommunens förvaltning att motionen 
ska betraktas som besvarad. 
Kommunstyrelsens arbetsutskott och kommunstyrelsen har berett ärendet och 
föreslår kommunfullmäktige besluta enligt ovanstående. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse av lokalförsörjningschef, daterad 2024-02-06. 
Protokollsutdrag, 2021-12-13, § 248, Arbetet med att tillskapa en större 
samlingslokal i Svedala tätort (Kommunstyrelsen dnr 2020-000399). 

Motionen. 
Protokoll från kommunstyrelsens arbetsutskott, 2024-02-28, § 26. 

Protokollsutdrag kommunstyrelsen, 2024-03-11, § 29. 
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Beslut skickas till 
 

Lokalförsörjningschef 
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KOMMUNFULLMÄKTIGE  PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum: 2024-04-24  

 

Ordförandes signatur  Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande 

     
 

§ 29  

Redovisning av ej avgjorda motioner 
Dnr 2024-000056  

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

att godkänna redovisningen över de motioner som är under beredning, samt 
att inte avskriva någon av de motioner som ej avgjorts inom den 1-åriga 
beredningsfristen. 

 
     

Sammanfattning av ärendet 
I kommunallagen anges att en motion bör beredas så att kommunfullmäktige 
kan fatta beslut inom ett år från de att motionen väcktes. Kommunfullmäktige 
har då möjlighet att avskriva motioner från vidare handläggning som inte längre 
bedöms aktuella. 
Vidare står det i Svedala kommunfullmäktiges arbetsordning § 33 att 
kommunstyrelsen ska en gång varje år redovisa de motioner som inte har 

beretts färdigt. Redovisningen ska göras på kommunfullmäktiges ordinarie 
sammanträde i april. 
Den 12 mars 2024 har kommunstyrelsen 3 motioner där den ettåriga 
beredningsfristen överskridits.  
Inga andra nämnder har oavgjorda motioner att bereda.   

Kommunstyrelsens arbetsutskott och kommunstyrelsen har berett ärendet och 
föreslår kommunfullmäktige besluta enligt ovanstående. 

Handlingar i ärendet 
Protokollsutdrag kommunstyrelsen, 2024-04-08, § 44. 
Protokollsutdrag kommunstyrelsens arbetsutskott, 2024-03-20, § 41. 

Tjänsteskrivelse av utredare, daterad 2024-03-12. 

Lista över ej avgjorda motioner, daterad 2024-03-13. 
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Beslut skickas till 
 
Utredare 
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KOMMUNFULLMÄKTIGE  PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum: 2024-04-24  
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§ 30  

Rapportering av ej verkställda beslut för kvartal 4, 
2023, enligt LSS §§ 28 f-g och SoL kap. 16 § 6 f 
Dnr 2023-000201  

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

att ha tagit del av informationen 

 
     

Sammanfattning av ärendet 
Socialnämnden har beslutat översända rapporterna till kommunfullmäktige samt 
till kommunens revisorer. 
Enligt 16 kap 6f § SoL samt 28 f-g § LSS så ska socialnämnden rapportera alla 
gynnande beslut enligt 4 kap 1 § SoL samt 9 § LSS som inte har verkställts 
inom tre månader från dagen för beslutet. Rapporteringen ska ske till 
Inspektionen för vård och omsorg, kommunfullmäktige samt kommunens 
revisorer. Rapportering ska ske kvartalsvis och innehålla vilken typ av bistånd 
beslutet gäller och hur många dagar som har förflutit sedan dagen för beslutet. 
Vård och omsorg har för kvartal 4 år 2023 samt fram till och med 2024-01-23 
följande att rapportera: 

SoL: 
5 ej verkställda beslut att inrapportera. Besluten gäller särskilt boende (455, 
266, 179 samt 175 dagar) samt kontaktperson (243 dagar). 
Tre av personerna som väntar på särskilt boende har blivit erbjudna plats men 
har tackat nej. Den fjärde personen har fått korttidsboende i avvaktan på 
särskilt boende och det beslutet är numera verkställt. 
Personen som har fått beviljat kontaktperson har fått en kontaktperson utsedd. 
Insatsen har inte kunnat verkställas på grund av hälsotillstånd. 

LSS: 
6 ej verkställda beslut att inrapportera. Besluten gäller kontaktperson (447, 244, 
265 och 141 dagar) samt bostad för vuxna (123 och 172 dagar) 
En av personerna som väntar på kontaktperson har fått ett erbjudande om 
kontaktperson men har tackat nej. De två som väntar på bostad har fått 
erbjudande om bostad, där den ene har tackat ja och beslutet har verkställts. 
Kommunstyrelsens arbetsutskott och kommunstyrelsen har berett ärende och 
föreslår kommunfullmäktige besluta enligt ovanstående. 
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KOMMUNFULLMÄKTIGE  PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum: 2024-04-24  

 

Ordförandes signatur  Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande 

     
 

Handlingar i ärendet 
Protokollsutdrag Kommunstyrelsen, 2024-04-08, § 45. 
Protokollsutdrag Kommunstyrelsens arbetsutskott, 2024-03-20, § 42. 
Protokollsutdrag Socialnämnden, 2024-02-29, § 8, Ej verkställda beslut kvartal 
4 år 2023. 

Rapportering enligt 28 f-g §§ LSS.  

Rapportering enligt 16 kap f § SoL. 
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KOMMUNFULLMÄKTIGE  PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum: 2024-04-24  

 

Ordförandes signatur  Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande 

     
 

§ 31  

Valärende 
Dnr 2024-000091  

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

 
att bevilja Jan Magnussons (SD), Diana Makeias (ÄS), Sofia Henrikssons (ÄS), 
Jörgen Perssons (V) och Bo Beckings (BP) avsägelser,  

 
att överlämna Jan Magnussons (SD), Jörgen Perssons (V) och Bo Beckings 
(BP) avsägelser från kommunfullmäktige till Länsstyrelsen Skåne för förnyad 
röstsammanräkning, 
 

att utse Conny Lönnegren (SD) till ersättare i bygg- och miljönämnden, efter 
Jan Magnusson (SD), för tiden fram till och med den 31 december 2026, 
 
att utse Sofia Henriksson (ÄS) till ledamot i utbildningsnämnden, efter Diana 
Makeia (ÄS), för tiden fram till och med den 31 december 2026, 

 
att utse Diana Makeia (ÄS) till ersättare i utbildningsnämnden, efter Sofia 
Henriksson (ÄS), för tiden fram till och med den 31 december 2026, samt 

 
att utse Carin Falck (BP) till ersättare i utbildningsnämnden, efter Bo Becking 
(BP), för tiden fram till och med den 31 december 2026.  

 
     

Sammanfattning av ärendet 
Till kommunfullmäktige har följande avsägelser inkommit. 
- Jan Magnusson (SD) avsäger sig uppdraget som ersättare i 
kommunfullmäktige samt bygg- och miljönämnden. 

- Diana Makeia (ÄS) avsäger sig uppdraget som ledamot i utbildningsnämnden. 
- Sofia Henriksson (ÄS) avsäger sig uppdraget som ersättare i 
utbildningsnämnden. 
- Jörgen Persson (V) avsäger sig uppdragen som ledamot i kommunfullmäktige 
och inynsplatsen i kommunstyrelsen.  
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KOMMUNFULLMÄKTIGE  PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum: 2024-04-24  

 

Ordförandes signatur  Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande 

     
 

- Bo Becking (BP) avsäger sig uppdragen som ersättare i kommunfullmäktige 
och utbildningsnämnden.  
 

 

Till kommunfullmäktige har tidigare följande avsägelser inkommit. 
- Marie-Louise Sjöstedt (V) avsäger sig uppdraget som ersättare i bygg- och 
miljönämnden. 
- Rickhard Andersson (V) avsäger sig uppdraget som ersättare i kultur- och 
fritidsnämnden samt insynsplats i socialnämnden. 
- Goran Sender (V) avsäger sig sina insynsplatser i teknisk nämnd respektive 
utbildningsnämnden.  

 
Marie-Louise Sjöstedts V), Rickhard Anderssons (V) och Goran Senders (V) 
avsägelser beviljades vid kommunfullmäktiges tidigare sammanträde den 29 
november 2023 samt den 14 februari 2024. De lämnade uppdragen såsom 
ersättare i nämnder och insynsplatser vakanssattes dock till kommande 
sammanträde i kommunfullmäktige. 

 
Lämnade uppdrag efter avsägelser såsom ersättare i nämnder och 
insynsplatser för Vänsterpartiet lämnas vakanta till kommande möte i 
kommunfullmäktige. 

 

 

Handlingar i ärendet 
Avsägelse förtroendevald Sverigedemokraterna ersättare i kommunfullmäktige 
Avsägelse förtroendevald Sverigedemokraterna ersättare i bygg- och 
miljönämnden 

Protokollsutdrag kommunfullmäktige, 2024-02-14, § 20 
Avsägelse av uppdrag som ledamot i utbildningsnämnden, inkommen 2024-04-
16 
Avsägelse av uppdrag som ersättare i utbildningsnämnden, inkommen 2024-
04-16 
Tjänsteskrivelse om avsägelse av uppdrag som ledamot i kommunfullmäktige 
m.m, daterad 2024-04-18 
Avsägelse av uppdrag som ersättare i kommunfullmäktige och 
utbildningsnämnden, daterad 2024-04-19 
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Beslut skickas till 
 

Vänsterpartiet 

Utbildningsnämnden 
Bygg- och miljönämnden 

Länsstyrelsen 

Troman, Ciceron mfl 
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KOMMUNFULLMÄKTIGE  PROTOKOLL 
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§ 32  

Meddelande och skrivelser 
Dnr 2023-000417  

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

att ha tagit del av informationen.  

 

 
     

Sammanfattning av ärendet 
Till kommunfullmäktige har följande meddelanden och skrivelser inkommit. 
- Protokoll inspektion överförmyndarverksamhet 2024 

- Tackbrev från statarmuseet i Skånes museichef Barbro Franckié, 1995-2024 
- Information från kommunstyrelsen angående utseendet av styrgrupp till 
framtagande av kommunövergripande översiktsplan 

 

Handlingar i ärendet 
Protokoll inspektion överförmyndarverksamhet 2024. 
Tackbrev från statarmuseet i Skånes museichef. 

Protokollsutdrag kommunstyrelsen, 2024-03-11, § 21. 
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